
Hallo John, graag wilde ik van de gelegenheid gebruik maken om alvast de volgende vragen te 

stellen, waarop mevr. Faber zich dan al kan voorbereiden.  
Enkele jaren geleden heeft men geconstateerd dat er een verontrustende ontwikkeling was van 
drugsgebruik (cannabis) onder de jeugd, er werd toen zelfs gesteld dat het drugsgebruik onder 
basisschooljeugd in Heythuysen schrikbarend hoog was. 
Hoe beoordeeld de politie die situatie nu ? 
 
Heeft men ook de indruk dat het netwerk van drugsdealers zich niet heeft uitgebreidt, of dat het 

netwerk zelfs is afgenomen. Er was in Maasgouw en Leudal namelijk een groot, goed 
georganiseerd netwerk. Een van de kopstukken is 1 a 2 jaar geleden aangehouden, en volgens mij 
heeft dat een positief effect op de overlast etc gehad. Deelt men die mening ? 
 
Jeugd onder de 18 jaar mag geen alcohol kopen of drinken, officieel dan want mijn ervaring is dat 
daar weinig tot geen controle op is buiten de officiele gelegenheden als horeca en kantines. Op 

straat is daar een levendige handel in, en ook een van zelfgestookte sterke drank. Heeft men dit 
ook geconstateerd en wat denkt men hier aan te kunnen doen ? 
 
Het foutparkeren in diverse kernen is voor menige burger en ondernemer een doorn in het oog. 

Waarschijnlijk heeft de landelijke prioritering hiermee te maken, maar waarom maakt men hier 
geen werk van terwijl er in overleg met bijvoorbeeld de burgemeester toch prioriteringen op lokaal 
niveau kunnen worden gegeven ? Dat kan toch niet allemaal op het bord van een BOA geschoven 

worden ? 
Bij elke constatering van zo'n feit dient men uit te stappen en te verbaliseren.  
Het wordt op dit moment als een groot onrecht ervaren dat in de blauwe zones wel wordt 
verbaliseert en 100 meter verderop een foutparkeerder niet. 
 
Wij krijgen signalen dat ondernemers geen of beduidend minder aangifte doen bij winkeldiefstallen, 
omdat de sancties ertegen als te soft worden gezien. Wat heeft de politie hier als reactie op ? 

 
Voor dit moment zijn ze dit. 
Alvast bedankt voor de doorzending, met vriendelijke groeten, Berry. 
 
Verstuurd door B. Hermans. Raadslid LEUDAL. 


